
نبایـد بـه دامپـروری و کشـاورزی
به چشم بنگاه خیریه نگاه کنیم

وزیر جهاد کشاورزی گفت: نباید به دامپروری و کشاورزی به چشم
بنگاه خیریه نگاه کنیم بلکه باید دارای صرفه اقتصادی برای تولید

کننده و به نفع مصرف کننده باشد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ سید جواد ساداتینژاد پنجشنبه ۲۲ مهرماه در شورای اداری
شهرستان جهرم با بیان اینکه استان فارس دارای رتبه نخست جمعیت
عشایری در کشور است، گفت: از طرح خرید دام مازاد عشایر حمایت

میکنیم.

او افزود: راهکار دوم برای حمایت از این قشر مولد این است که با
همکاری شرکت پشتیبانی امور دام علوفه را در اختیار آنان گذاشته و
بعد از فروش دامشان بدهی قیمت علوفه را پرداخت کند تا کمتر متضرر

شوند و با این روش بتوانیم شرایط سخت خشکسالی را بگذرانیم.

وزیر جهاد کشاورزی گفت: صادرات دام مازاد عشایر در دستور کار
دولت قرار دارد و با نظارت پشتیبانی امور دام و مباشرت اتحادیه

کنترل خواهد شد.

ساداتینژاد خاطرنشان کرد: اعتقادمان بر این است که بازار را به
اتحادیه و تشکلها و دامدار واگذار کرد.
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